

Dato og tidspunkt:	4. april 2022 19.00
Sted:	Holbæk Bibliotek- lille sal
Tilstedeværende:	Helle, Per, Erik, Christina, Freja, Jakob

Desuden deltog Christian, Solvejg, Karina og Torsten.

1. Godkendelse af dagsorden og valg af dirigent.

Per dirigent. Erik refererer.

2. Nyt fra:

- Formand
- Grupper
- Andre

3. Cykelby Holbæk

Per m. f. bl.a. beretning om resultatet af Trafikmødet 31.3.2022, og ideer til opfølgning.

22 deltog i mødet. De tilstedeværende, der var til stede syntes det var et godt møde. 4 politikere var til stede, og de var positive overfor emnet. Trafikgruppen fortsætter. Gruppen står gerne til rådighed for forvaltningen når cykelstiplanen skal realiseres. Lars Quist og Karen kontaktes vedr. samarbejde. Vedligehold skal prioriteres. Husk at bruge: "Giv et praj." Christina kontakter Christian Fønnesbæk vedr. stiplan og mobilitetsplan og sammenhængen mellem de to ting.

4. SKVULP

Torsten og Erik. Hvad kan/vil vi byde ind med?

Torsten orienterede om Folkemøde emnerne: Uddannelse, Kultur og Arbejdsliv 2 omgange fredag i hvert telt og 4 ture lørdag. Hver turnus a 1 time. Opfordring til at man sætter status om Folkemødet på SKVULP. Opfordring til emnet: "Bedre byskik/mødesteder" med udgangspunkt i Udviklingsplanen for Bymidten, som er en del af Folkemødet om kultur.

Hvem vil køre en cykeltaxatur med en politiker promoveret af Lokalforum Holbæk. Erik hører om nogen fra Mænds Mødesteder kunne tilbyde at køre cykeltaxaen på skift.

Erik kontakter Sofie med cc Karina om, "hvor cykeltaxa/mød en politiker passer id i SKVULP.

Emnet "Bedre byggeskik II" kan være overskriften i kulturteltet eller uddannelsessteltet. Emnet involverer uddannelsessteder, håndværkerforening, håndværksmestre, bevaringsforeningen v/Peter Sorenius. Torsten kontakter Peter.

Torsten sender stikordene fra de tre Hovedemner.

Foreninger har muligheder for at promovere sig men selvfølgelig hvad man kan overkomme og man kan melde sig til. Erik prøver at kontakte Sofie Bendixen. Vedr. planerne for resten af SVULP.
Kopi til Karina vedr. cykeltaxa.

5. Mødet med øvrige lokalfora 17. marts 2022, kort referat

Per, assisteret af Torsten, Freja og Erik.

På vegne af lokalfora.

Mødet drejede sig om lokalforas arbejde for at få fornuftigt samarbejde med politikerne og forvaltningerne.

De lokale fora ønskede, at planudvalget indkalder til debatmøde om samarbejdet senere på året. Rikke Klint skriver udkast til brev til Lars Qvist

Jakob oplyser, at emnet er oppe til politisk drøftelse og vi afventer resultaterne af dette møde.

De Lokale fora ønskede at forvaltningen indkalder til debatmøde om samarbejdet senere på året.

6. Ny børneinstitution.

Freja kunne måske tænke sig at deltage i workshop, men ikke i inspirationstur
Opfordring til at annoncere via Facebook for at finde deltager. Freja prøver at få en til at deltage evt. sammen med Freja. Freja kontakter Anders K Johansen.

7. Forberedelse af generalforsamling

Det er aftalt med Ture Møller, at vi kan holde generalforsamling i mødelokalet på Kystliv.

- beretning

Per laver en mundtlig beretning om Trafikgruppen Jakob laver præsentation. Øvrige emner Valgarrangementer, Cykelby, SkovGro, Mænds Mødesteder, Borgerhus, fremtidige projekter, topmødet, åbne bestyrelsesmøder og ønsker for fremtidens bestyrelsesarbejde. Send tekst og billeder til Jakob.

- Valg: Christian stiller gerne op, Torsten, Freja, (Solveig Suppleant), Helle, Per, Erik. Jakob blev valgt i 2021.
- vi skal lige have styr på, at halvdelen af bestyrelsen skal være på valg næste år, og den anden halvdel om to år. ^[L]_[SEP]
-
- regnskab: Jakob klarer det.

- Dirigent: Kim dirigent? Erik forhører sig derom. OK fra Kim.
- evt. servering Erik hører Peder om han vil grille pølser
- veganske pølser. Ellers smørrebrød som Helle skaffer. Vand og øl: Christian.
- Invitation også Mænds Mødesteder. Servering efter generalforsamlingen.
-

8. Borgermøder. Hvilke emner, hvor og hvornår?

2. maj Holbæk Dyrehave. Møde på biblioteket. Husk tilmelding.

3. maj Arkitekturpolitik i Holbæk, se mail fra Holbæk Kommune.
Tilmeldingsfristen er 26.-4. 2022 til arkitekturpolitik@holb.dk

? Fællesskab og mødefaciliteter

9. Evt.

Mødet slut 21.50

Emne til næste gang: Hvordan informerer vi om vores arbejde. Mailgruppe?

Facebook mm

Forenkling af arbejdsgange.

Ad punkt 4:

Efterfølgende har Torsten oplyst følgende:

Rikke Klindt regner med / satser på / håber meget at Lokalforum Holbæk vil arrangere og stå for "Cykeltaxa med en politiker" arrangementet.

Det vil i praksis sige:

- Skaffe cykler og cyklister.
- Kontakte relevante politikere og lave aftaler.
- Beslutte en tidsramme og andre praktiske ting
- og meddele det til Rikke (der er rimelig frie rammer, bare det falder sammen med selve Skvulp Folkemøde).
- Sidst men ikke mindst efterspørger Rikke et billede af cyklerne og gerne cyklisterne, som kan bruges til SoMe.

Referat

Erik